



Newsletter - 2018 Fall

In 2016, Changing Young Lives Foundation (CYLF) launched the Young Ambassador program to engage young people aged 7 to 18 to epitomize our vision of an inclusive and integrated community among children from different backgrounds. Through volunteering activities, community services and charity events, our Young Ambassadors have inspired and been inspired by many less fortunate children served by CYLF.

為了鼓勵來自不同背景的兒童及青少年共融互勉，成長希望基金會在 2016 年開展了「青年大使計劃」，招募 7 至 18 歲的青少年擔任青年大使，透過不同的義工、社區服務及慈善活動，與基金會在香港及內地的受惠兒童互相學習、共同成長。

Three Young Ambassadors, Kirsten Ting, Jonathan Ip and Kaitlin Ip shared their reflections on the memorable time that they spent with CYLF children this summer.

三位「青年大使」- 丁己尤、葉進熹及葉文熹，分享了他們在這個暑假的難忘體驗：



Encouraged and supported by his mother (right), Jonathan (middle) invited his sister to join the Gansu visit this summer.
在母親（左）的支持和鼓勵下，進熹（中）今年邀請了妹妹一同參與甘肅學校探訪。



Kaitlin (third right) was moved by the beaming smiles of the left-behind children in rural Gansu.
文熹（左三）被甘肅山區留守兒童的燦爛笑容所感動。

[Jonathan and Kaitlin's Reflections](#)

[進熹與文熹的回顧](#)



Kirsten (middle) and her classmates used interactive games to teach CYLF children Oral English.

己尤（中）與同學以互動遊戲教導中心小朋友英語會話。



Kirsten (upper 2nd right) was so proud to see the kids using vocabularies learnt from previous lessons.

當小朋友能把詞彙學以致用，令己尤（左上二）感到莫大滿足。

[Kirsten's Reflection](#)

[己尤的回顧](#)

攜手創建成長希望 · 改寫生命故事

Rewriting Life Stories

Let's Change Young Lives for the Better



[Facebook 面書](#)



[Website 網頁](#)



[Email 電郵](#)